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Antwoord door

Er worden meer dan 100 parkeerplaatsen toegevoegd, terwijl het aantal woningen nauwelijks stijgt. Zoveel
het parkeeronderzoek in de huidige situatie, als de parkeeronderzoeken in vergelijkbare wijken laten zien dat
het benodigde aantal parkeerplaatsen in een buurt met enkel sociale woningbouw veel lager is. Het autobezit
is immers veel lager dan in andere (gemengde) wijken. De gereserveerde parkeerplaatsen kunnen uiteraard
direct worden aangelegd, maar dat zou jammer zijn als deze dan echt niet nodig blijken. Op deze manier
kunnen wij de wijk groener inrichten. Indien de parkeerdruk uiteindelijk boven de grens van 85% uit zal
komen kunnen wij deze gereserveerde parkeerplaatsen altijd nog aanleggen.
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HalloN

Kun je de ene vraag voor jou in rood beantwoorden en naar mij toesturen?

DANK!!

Groeten,B


